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Seasonings 
French transcript :

Jeune Fille :

L’ail qu’elle va mettre dans le mortier plus tard.
Quelques instants plus tard...

Elle est en train de metter le piment avec l’ail dans le mortier.

Le piment et l’ail vont être broyés à l’aide du mortier.  C’est du poivre.

Elle rince le poulet avec de l’eau limpide, claire. Et à côté,  et à côté, il y a la dame qui est en train de faire broyer, de broyer, eh, le piment, le poivre, l’ail pour plus tard insérer le tous dans les cuisses du poulet.

Là, après le broyage du piment, de l’ail et du poivre, elle met le tout dans un petit bol.

English translation :

Young Woman :

This is garlic that she will put in the mortar later.

A few moments later…

She is putting the hot peppers with the garlic in the mortar. 

The hot pepper and the garlic will be crushed in the mortar. That’s black pepper.

She is now rinsing the chicken with limpid and clear water. Next to her, there is a lady who is crushing the hot peppers, the black pepper and the garlic, the mix to insert later in the thighs of the chicken.

After the crushing of the hot peppers, the garlic and the black pepper, she transfers everything into a small container.
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